



CHENG HUAN 清洪

REFLECTIONS

Childhood, Student Days, Law and Other Writings

B O O K T A L K

Date: 19 Oct 2021 (Tue)

Time: 5:30pm-6:30pm

Venue: HKU Faculty of Law, 11/F, Cheng Yu Tung Tower, Centennial Campus, HKU (Exit C1, HKU Station)

Language: English

Speaker: Mr. Cheng Huan, QC, SC

Host: Professor Albert H Y Chen

Registration: <https://qr.go.page.link/JbyzM>



For inquiries, please email Winnie Law at winniewm@hku.hk.

***Free Admission**

***New books selling will be available on site.**

Gist of the Book:

In this new book, Cheng Huan reviews his early life: from childhood to student life and from examinations of legal studies in London to university life at Cambridge. He recalls a few cases that he dealt with as a Senior Counsel, such as plea bargains, bind-over orders, etc.

資深大律師清洪在本書回顧了早年生活：由童年到學生時代，從倫敦的法律學科考試，再到在劍橋的大學生活。又憶述了一些以資深大律師身份處理的案件——大牌檔、答辯協商、簽保守行為令、秘密租務協議、洗黑錢、破產程序、同性戀及香港賽馬會。他更遵從客戶指示，為其他大律師提供意見。本書的行文風格別具特色，內容能豐富讀者的見聞。

About the Author:

CHENG HUAN was born in Malaysia and educated in Singapore and England. At Cambridge University he gained a degree in law and diploma in international law.

In 1986 Cheng was called to the Hong Kong Bar. He was made a Queen's Counsel, which title changed to that of Senior Counsel when China regained her sovereignty over Hong Kong in 1997. Throughout his legal career he has specialized in criminal law and certain aspects of civil law such as the law of defamation.

He has written a weekly column for East magazine and presently for the Sunday edition of the Singtao newspaper. His law chambers presently comprise some 56 other barristers.

清洪，出生於馬來西亞，隨後到新加坡及英國接受教育。於劍橋大學取得法學士學位及國際法文憑。1986年於香港晉身地方法院（現區域法院）暫委法官。1988年獲頒授御用大律師資格，1997年獲授資深大律師。職業生涯中一直專注於刑事法及個別民事法如誹謗法。較早前替《東週刊》及現時於《星島日報》撰寫專欄。其大律師事務所約由56名大律師所組成。

Co-organizers:

CCPL

CENTRE FOR COMPARATIVE AND PUBLIC LAW
AT THE FACULTY OF LAW, THE UNIVERSITY OF HONG KONG

天地圖書

Cosmos Books Ltd.

天地圖書網站
清洪作品

